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Verslag dorpsraadvergadering, donderdag 16 – 03 – 2023  19.30 uur  MFC 

afm.: Sjaak 

Gast: Anny van Roij (VSS) 

 

1. Opening 

- Vaststellen agenda 

 

 

2. In gesprek met VSS Meterik 

VSS is ontstaan uit de vroegere boerinnenbond en diverse opvolgers hiervan. Het ontmoeten en 
gezelligheid zijn de belangrijkste doelen. 
Men wil dit bereiken door diverse activiteiten te organiseren waaronder thema-avonden en uitstapjes. 
Binnenkort staat er een ladiesnight op het programma. Dit is een avond waarop (Meterikse) 
ondernemers en mensen met een hobby worden uitgenodigd zich te presenteren.  
Ladiesnight is een openbare avond waarop alle vrouwen uit Meterik welkom zijn. Ieder jaar worden er 
één of twee openbare avonden gehouden. 
 
VSS heeft geen binding meer met een overkoepelende organisatie. Daardoor kan de contributie laag 
worden houden. Soms wordt er een bijdrage gevraagd voor materialen, bijvoorbeeld een workshop 
bloemschikken. Het is een financieel gezonde vereniging. 
 
De activiteiten vinden plaats van sept. tot juni waarbij soms een eigen bijdrage wordt gevraagd. 
 
De vereniging bestaat dit in 2023 90 jaar en dit wordt gevierd door met alle leden naar een concert van 
Giedo Dieteren te gaan. 
 
Na het stoppen van enkele bestuursleden kwamen er na een oproep enkele nieuwe leden waardoor het 
bestuur weer voltallig is en bestaat sinds begin 2023 uit: 

Mia Hegger (vz), Mien Bouten (secr.), Paulie Geerts (penningmeester); Maria Versleijen (notulist); 
Anny van Roij, Wies Helden, Ria Peeters. 

 
De vereniging telt 69 leden en gemiddeld zijn er ongeveer 40 dames aanwezig op de ledenavonden. 
De verwachting is dat de gemiddelde leeftijd toeneemt omdat jongere dames veelal een drukke agenda 
hebben of in hun eigen kring voldoende ontspanningsactiviteiten hebben. 
 
De dorpsraad geeft als tip mee om via de facebook pagina van de dorpsraad de activiteiten onder een 
jonger publiek onder de aandacht te brengen. 
 

 

3. Werkgroep Openbare ruimte  

- Trafohuisje: tot op heden is er geen organisatie gevonden die het wil overnemen. Dit wordt aan de 

heemkunde en Jos Schatorje meegedeeld, misschien dat zij een oplossing weten. 

- Feestverlichting centrum: Jolanda en Mathieu zetten de offertes op een rij en komen de volgende 

vergadering met een voorstel. 

- Vaste parkeerders bij het MFC: van uitzendorganisatie Josko staan er vaak auto’s voor langere tijd 

geparkeerd bij het MFC waardoor de parkeergelegenheid voor de bezoekers aanzienlijk in de knel 

komt. Mathieu neemt contact op met de kamerverhuurders van de chauffeurs om te kijken of zij 

hier iets in kunnen betekenen. Josko zelf geeft niet thuis. 
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- Doorgang MFC: in het looppad naar de ingang van het MFC staan vaak fietsen waardoor het voor 

bezoekers met een rollator moeilijk is om te zaal te bereiken. Ook is er een vraag voor extra 

fietsbeugels. Frans neemt dit mee in een volgend overleg met de gemeente. 

- Gevaarlijke situaties verkeerssituaties: 

.. Trottoir St. Jansstraat: dit loopt bij de Donkstraat niet door, dit levert gevaarlijke situatie op 

omdat de voetgangers hierdoor over de weg gaan lopen. 

.. Gedeeltelijk op het trottoir parkeren: dit komt steeds vaker voor en belemmert de doorgang 

voor voetgangers met rollator of kinderwagen. 

** Frans neemt deze punten mee in het overleg met de gemeente. 

- De werkzaamheden bij de kerk en zandberg zijn gereed. 

- Multifunctioneel speelveld: er staat een overleg gepland met een leverancier. 

- Speeltuin bij het mfc: met de buurt wordt een overleg gepland over een mogelijke herinrichting.de 

buurt. 

- AED: nieuwe kasten: de 2 kasten kosten gezamenlijk € 3650,-- incl. btw. Jolanda overlegt met de 

gemeente (Monique Peeters) betreffende de AED bij het sportpark. 

 

 

4. Werkgroep Sociaal. 

- De dorpsraad heeft toegezegd de 4 mei herdenking financieel te ondersteunen 

- De WBTR: de dorpsraad hoeft hier momenteel geen actie in te ondernemen. 

 

 

5. Werkgroep Wonen en Dorpsontwikkeling 

- Uitnodiging dialoogsessie omgevingsvisie: Jac Tacken Ton gaan hier naar toe. 

- MV 2: zodra het vastgestelde bestemmingsplan onherroepelijk is wordt er (in mei) gestart met het 

bouwrijp maken. Na de zomer wordt er gestart met de bouw.  

- Appartementen in Meteriks veld 1 worden nu ook voor onbepaalde tijd verhuurd. Ton neemt met 

Wonen Limburg contact op om de rommel-overlast aan te pakken. 

 

 

6. Werkgroep Verkeer 

- Het gesprek met de ondernemers, gemeente olv een mediator is positief verlopen. Er wordt actie 

ondernomen om de snelheid in de kern aan te pakken. De gemeente maakt een plan van aanpak 

dat wordt voorgelegd aan VVN.  

** De klinkers die gebruikt zijn bij de herinrichting van het centrum zijn niet die de klinkers die in het 

bestek waren opgenomen. Uit kostenoverweging heeft men besloten een ander type te pakken, 

deze zorgen ervoor dat er veel geluidsoverlast ontstaat. 

** Er wordt nu gezamenlijk nagedacht over maatregelen oa verspreiding van het vrachtverkeer. 

** Meterikse baan wordt 60 km vanaf April 

 

 

7. Werkgroep Duurzaamheid 

- Het jaarprgr. is opgesteld, dit wordt verder in de planning uitgewerkt. 

 

 

8. Verslag van 15-12-2022 + actielijst 

 Het verslag wordt goedgekeurd. 
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8. Post tot 12-03-2023 

 Er zijn geen stukken die apart besproken dienen te worden. 

 

 

9. Kopij ’t Krèntje 

 wk 1:  verslag / verkeer 
 wk 2: foto zandberg 
 wk 3: duurzaamheid 
 wk 4: agenda evt speeltuin Frans 
 wk 5: agenda 
 
 
10. Rondvraag en sluiting 
- Ria Burgers onderzoekt wat de mogelijkheden zijn om een ophaalpunt voor de Hallo in Meterik te 

realiseren. Ton geeft aan dat hij de mogelijkheid wil kijken om in tuin een afhaalkastje te installeren 
indien de uitgever hiermee akkoord gaat. 

- De redactieleden Mat van Rijswick en Mariet Bakker hebben te kennen gegeven miv 1 jan. 2024 te 
stoppen als redactielid. De redactie gaan zelf op zoek naar opvolgers. 

 
** kascontrole wordt in april geagendeerd. 
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